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①.一、 图表类作文常用的单词、短语和句型 1. 表示数据变化的单词或短语 in the case of （在……的情况下） in terms of （在……方面） increase / raise / rise / go up(。
②.一、 图表类作文常用的单词、短语和句型 1. 表示数据变化的单词或短语 in the case of （在……的情况下） in terms of （在……方面） increase / raise / rise / go up(。
③.雅思图表类英语作文模板 【篇一：雅思图表作文模板】 1 according to the chart``` 2 the date lead us to the conclusion that``` 3 the date show``` 4 the tree diagram reveals how``` 5 the figures show``` 6 this is a cure graph which ..。
④.标题是申论文章的灵魂细谈申论标题选取技巧申论及范文 标题是申论文章的灵魂，确定标题是写申论文章的第一步，也是必须的， 一、拟题的要求 凡是成功的标题。
⑤.As one of the most fashionable phenomena today, online shopping also unavoidably arouses a great controversy in society, just like emergence of any new things. According。
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关于英语四级图表作文复习技巧
图表作文就是升级版的看图说话，在大学英语四级考试中，看图作文出现的概率相对来说要小一些，所以考生平时练习得也少一些，考试时就不容易把握住写作技巧，针对这个问题在此为大家总结了图表作文写作的一些技巧，希望对大家有帮助。
图表作文不像其他作文一样题干会给出提纲，我们需要看图来寻找信息确定文章写作思路，这无形中又增加了难度，尽管图表作文与一般作文有很大不同，但是基本的写作思路还是可以归结为以下三个步骤。
简要描绘图画直观内容
写好图表作文的第一步就是要把自己眼睛直观看到的图画内容简单的描述出来，这点在题干中也有强调。如果考生英语水平一般，无法组织好自己的语言，在对图画内容进行描述时，可以饮用图画中人物的对话。此外，这一段的描述简要描述即可，不用发散和深挖。这样一来，如果考生没看懂图画内容也可以照抄题干。
阐明观点并深层探讨
图画作文的观点一般在题干中都会清楚地给出来，考生在写作中除了需要看懂图画中的对话还要仔细审清题干，在写作过程中，考生阐明观点之后的思路与一般的六级英语作文提纲型写作一致，针对作文的`观点可以先举例说明现象、然后再探讨导致现象的原因以及该现象可能导致的后果等;还可结合数字、研究、名言等材料对这个观点进行论证和深层探讨。总之，这一段就是要考生来发散和深挖内容。
总结陈述观点并给出合理建议
跟一般的提纲作文一样，图画作文的最后也要对全文进行观点总结，考生还要根据不同的图画内容和主题给出相应的建议或者评价，这一点有点类似解决问题型的作文结尾。对于第三部分的写作，考生一般都很熟悉，无论哪种作文，除了书信体以外，作文结尾一段都会要求考生给出自己的观点或意见，图画类的也一样。
英语四六级考试改革说明现在考试也开始注重创新和改变，所以作文类型也会灵活多变，不会仅仅拘泥于传统的提纲写作，考生在复习时要时刻保持对创新的热情，做到无论考试有什么变化，自己都能有所准备。
掌握了这些图表类作文的写作技巧大家就算入门了，除了这些技巧之外，考生平时依然不能放松语法和词汇的复习，希望大家考试顺利过关!
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英语作文图表作文的框架
As is shown/indicated/illustrated by the figure/percentage in the table(graph/picture/pie/chart),
___作文题目的议题_____ has been on rise/ decrease (goesup/increases/drops/decreases),significantly/dramatically/steadily rising/decreasing from______ in _______.
From the sharp/marked decline/ rise in the chart, it goes without saying that ________.
There are at least two good reasons accounting for ______.
On the one hand, ________. On the other hand, _______ is due to the fact that ________. In addition, ________ is responsible for _______. Maybe there are some other reasons to show ________.
But it is generally believed that the above mentioned reasons are commonly convincing.
As far as I am concerned, I hold the point of view that _______.
I am sure my opinion is both sound and well-grounded.
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as is shown/indicated/illustrated by the figure/percentage in the table(graph/picture/pie/chart), ___作文题目的议题_____ has been on rise/ decrease (goesup/increases/drops/decreases),significantly/dramatically/steadily rising/decreasing from______ in _______ to ______ in _____. From the sharp/marked decline/ rise in the chart, it goes without saying that ________.
There are at least two good reasons accounting for ______. On the one hand, ________. On the other hand, _______ is due to the fact that ________. In addition, ________ is responsible for _______. Maybe there are some other reasons to show ________. But it is generally believed that the above mentioned reasons are commonly convincing.
As far as I am concerned, I hold the point of view that _______. I am sure my opinion is both sound and well-grounded.
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英语图表高中作文
There are differences between high school in China and that in the United States. High school in China lasts three years, while in most US states four years. In China, students are in fixed classes and classrooms. Every day they study hard for about 10 hours and have a solid knowledge. But in the United States, students don’t have fixed classes or classrooms and they go to their teachers’ offices for classes. They spend about hours on study a day. They are lively and good at activities organized by themselves. However, in China, the students’ extra curricular activities are mostly organized by schools and classes.
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The chart gives information about UK immigration, emigration and net migration between 1999 and 20_. 这张图表提供了1999年至20_年间英国移民、移民和净移民的信息。
Both immigration and emigration rates rose over the period shown, but the figures for immigration were significantly higher. Net migration peaked in 20_ and 20_. 移民和移民率在这段时间内都有所上升，但移民人数明显更高。净移民在20_年和20_年达到顶峰。
In 1999, over 450,000 people came to live in the UK, while the number of people who emigrated stood at just under 300,000. The figure for net migration was around 160,000, and it remained at a similar level until 20_. From 1999 to 20_, the immigration rate rose by nearly 150,000 people, but there was a much smaller rise in emigration. Net migration peaked at almost 250,000 people in 20_. 1999年，超过45万人在英国生活，而移民的人数不到30万人。净移民人数约为16万人，直到20_年才达到类似水平。从1999年到20_年，移民率上升了近15万人，但移民人数却少了很多。20_年，净移民人数达到近25万人的峰值。
After 20_, the rate of immigration remained high, but the number of people emigrating fluctuated. Emigration fell suddenly in 20_, before peaking at about 420,000 people in 20_. As a result, the net migration figure rose to around 240,000 in 20_, but fell back to around 160,000 in 20_.(159)
20_年之后，移民率仍然很高，但移民的人数却在波动。20_年移民突然减少，20_年达到了大约420,000人的峰值。结果，20_年净移民人数上升到24万，但在20_年又回落到16万左右。(159)
以上就是雅思小作文范文之雅思图表作文范文，更多优质雅思小作文范文即将上线，尽请期待。
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图表类英语作文框架
第一段只写三句
第一句：As is shown in the graph above， we can see clearly that great changes have taken place in … from…to…
第二句：The first … years saw…
第三句：The last … years witnessed …
第二段只写四句
第一句：What has caused this problem? It seems to me that there are … reasons。
第二句：Firstly， …
第三句：Secondly，…
第四句：Finally，…
第三段只写四句
第一句：How to solve the problem has become a hot issue among many people。
第二句：For one thing， …
第三句：For another， …
第四句：Only in this way can we successfully solve the problem。
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As can be clearly seen from the graph/table/chart (As is shown in the table/figure), great changed have taken place in_______, The_________ have/has skyrocketed/jumped from _____ to _____. When it comes to the reasons for the changes, different people give different explanations. Here I shall just give a begin with, ______What’s more,___________, Last but not least, ________. While it is desirable that ___________, there are still some problems and difficulties for __________ Firstly, __________ ,In addition, __________ ,In a word, __________ .
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